CCKSF Newsletter 國總會評

New Member

We welcome Sifu Derek Cheung, a practitioner of Chow style Kung Fu, and Sifu Stanley Lau, a Yang style Tai Chi practitioner, to join our Federation.

新會員

我們歡迎周家功夫張智泉師傅, 及楊式太極劉振東師傅,加入本 會為會員。

Annual Kung Fu Championship

加拿大中國國術總會 二十五届全國功夫大賽晚會

Our annual Kung Fu Championship was successfully held on October 18th. There were just over 110 entries, with a 30% decrease of participants compared to last year.

2014 功夫大賽

今屆功夫大賽於十月十八日圓滿 舉行。參賽人次剛超過110,比 去年少了30%。

New Year Gathering

A buffet dinner will be held to celebrate the New Year on Sunday, January 11, 2015, 7:00pm at Dragon Legend, 25 Lanark Road, Markham (Woodbine Ave/Highway 7). Members, who are interested to join, please email to our secretary, Andrew Cheng, at bagualo8@hotmail.com on or before January 5th, 2015. Members' family are also welcome.

新年聚餐

本會定於2015年1月11日星期 日晚上七時在龍珠匯自助晚餐 慶祝新一年的來臨。地址: 25 Lanark Road (Woodbine Ave/ Highway 7)。有興趣參加者請於 1月5日前電郵 bagualo8@hotmail.com 給秘書鄭永彪。歡迎 攜眷參加。





25th Annual Kung Fu Championship Celebration Dinner

To celebrate the 25th anniversary of our kung fu championship, a dinner banquet was held at the Mongkok Chinese Restaurant after the tournament, with 19 tables in total. The whole night was filled with joy through lion dance, kung fu performances, singing, and lucky draw.

25屆功夫大賽慶祝晚宴

為了慶祝第二十五屆功夫大 賽,賽後於新旺角酒樓舉辦晚 宴,筵開十九席。整晚活動計 有醒獅,功夫,唱歌及抽獎。 賓主盡歡而散。







Greeting from the President

I would like to take this opportunity to wish all members and their families a Merry Christmas and a Happy, Healthy, & Prosperous year of 2015.

-William Kan

會長賀詞

本人僅祝各會員及其家人聖誕 快樂!新年進步!身體健康!

-簡翰炘

